







# ໂຈໜ້າ 1

ໂຈ້ ວອກ ທ່ານ ວ່າ ເຫວ ເຫັນ ທ່ານ ຈື່ ທ້ອ ເທກ ທ່ານ ນັ້ນ ອ່າ ? ທ່ານ ທັງ ຈື່ ເຫັນ ວັກ ໃຫຍ່ ເຣຣ ນັ້ນ ໃໝ່.  
51 ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຈ້ ເວົ້າ ທັງ ເຂົາ ວ່າ, ເຫວ ວອກ ພັບ ທ່ານ ສວມ ນັ້ນ ວ່າ ພັບ ທ່ານ ຈື່ ໂຈ້ ເຫັນ ທ້ອ ພັ້  
ເຫຍກ ອອກ ມທ່ ເຫັນ ພັບ ມອນ ເຈົ້າ ພັ້ ນັ້ນ ໂຍ ຈື່ ທ້ອ ຍຸກ ດາວ ສ.

## ວາງ 2

### ເທສ ດອບ ຈື່ ຈ້ານ ຫາ ມາ

1 ຂອບ ມີ້ ມີ້ ເທສ ດອບ ຈື່ ຈ້ານ ຫາ ມາ ທັ້ 3 ັ ຈື່ ເຈ້, ເອ້ມ ເຈົ້າ ເຈ້ ນັ້ ຈື່ ທັ້. 2 ເຂົາ ຈື່ ມັ່ ເຈົ້າ ເຈ້  
ນັ້ ມທ່ ຈ້າ ມ ຈື່ ໂຈ້ ມັ່ ເຈ້ ເທສ ດອບ. 3 ມີ້ ເຫຼົາ ເພັດ ມັ້ ຈື່ ເຈ້ ເອ້ມ ໂຈ້ ເວົ້າ ທັງ ທ່ານ ເຈົ້າ ວ່າ  
ເຫຼົາ ເຂົາ ເພັດ ມັ້. 4 ເຈົ້າ ເຈ້ ມອບ ເອ້ມ ວ່າ ໃຫ້ ເຈ້ ວັກ ຍຸກ ເພ່ ວ່າ ເຈ້ ຍຸກ ທັງ ເຈ້ ເພ່ ມາ ທອດ.  
5 ເອ້ມ ເຈົ້າ ເຈ້ ນັ້ ຈື່ ວອກ ສ ໂຈ້ ວ່າ, ມີ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ວອກ ເຈ້ ມັ່ ໂຈ້ ໃຫ້ ເຈ້ ທ່ອ ເຈ້.

6 ຈື່ ທັ້ ມີ້ ອ່າ ດ່ານ ໂທກ ພັ້ ເພ່ ຈື່ ຈື່ ຂ້າ ຈື່ ຂາກ ຂາບ ທ່ອ ພັດ ຈື່ ສ ຈັວ, ອ່າ ພັ້ ໂຈ້ ໂຈ້  
ໂຈ້ ຈື່ ຈື່ ທັ້ ຍຸ. 7 ເຈົ້າ ເຈ້ ໂຈ້ ໂຈ້ ເຫວ ເຂົາ ວ່າ ທັ້ ນັ້ ຈື່ ອ່າ ໂຈ້ ເຫັ ເຂົາ ຈື່ ທັ້ ຈື່ ອ່າ ນັ້  
ເຫັ ພັບ ຈັກ. 8 ມັ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ວອກ ເຂົາ ວ່າ, ໂຈ້ ທັ້ ໂຈ້ ໃຫ້ ເຈ້ ເຫນ ເນ ເຂົາ ຈື່ ທັ້ ໂຈ້. 9  
ມີ້ ເຈ້ ເຫນ ໂຈ້ ຈື່ ນັ້ ຈື່ ເຫຼົາ ນັ້, ເຈ້ ທັ້ ວ່າ ເຫຼົາ ອາ ມາ ມັ້ ທ່າ ໂຈ້ ( ຫາກ ວ່າ ສ ໂຈ້ ທັ້  
ນັ້ ທັ້ ) ເຈ້ ເຫນ ຈັ້ ມາ ເຣຣ ໃໝ່ ມາ. 10 ເວົ້າ ວ່າ ຈື່ ສ ໂຈ້ ເຫຼົາ ຈື່ ມາ ທ່ອນ ມີ້ ເຂົາ ທັ້  
ມາ ຫາ ຈື່ ມັ້ ຈັ້ ເຫຼົາ ເຈ້ ຈື່ ມາ, ຫາກ ວ່າ ທ່ານ ຈື່ ເຫຼົາ ຈື່ ຈັ້ ທັ້ ທອດ ໂຈ້.

11 ວັກ ຫາກ ຈື່ ເຈ້ ເຫັ ຈື່ ຈື່ ອອກ ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຈ້ ເຈ້ ຈື່ ຈ້ານ ຫາ ມາ ທັ້ 3 ັ ຈື່ ເຈ້, ທ່ານ ເຈົ້າ  
ໂຈ້ ເຈ້ ວັກ ທ່ານ ເຈົ້າ ໃຫ້ ເຫັນ ສວມ ພັ້ ມາ ທາ ທາ ຈ້າ ມ ຈື່ ຈື່ ໂຈ້ ໂຈ້ ເຈ້ ທ່ານ ເຈົ້າ. 12 ທັ້ ມາ  
ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຈ້ ໂຈ້ ເຫນ ທາ ເຈ້ ມາ ອມ, ເອ້ມ ມທ່ ນັ້ ອມ ດາວ ມທ່ ພັບ ຈ້າ ມ ຈື່ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈື່ ໂຈ້ ໂຈ້ ໂຈ້  
ຈື່ ທັ້ ທັ້ ມີ້.

### ເຈົ້າ ເຈ້ ນັ້ ໂຈ້ ເຫນ ໂຈ້ ເຫວ

13 ມີ້ ຈື່ ຈື່ ຈື່ ມອບ ສ ຈັວ ຈື່ ເນ້ ມາ ມັ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຈ້ ນັ້ ມີ້ ເຫນ ເຈ້ ຈື່ ເຈ້ ເຈ້. 14 ຈື່  
ອັມ ເຈ້ ໂຈ້ ເຫນ ໂຈ້ ເຫວ ນັ້, ທ່ານ ເຈົ້າ ເຫັນ ສ ຈື່ ໂຈ້, ຈື່ ຈື່, ຈື່ ໂຈ້ ທັ້ ມ. ມັ້ ສ  
ມາ ໂຈ້ ຈື່ ຈື່. 15 ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຈ້ ເຫເອ ຈື່ ຈື່ ເຫັ ທອ ຈື່ ມັ້ ມັ້ ນັ້ ເຫັ ທ່າ ພັບ ຈື່ ມທ່





















# ໄຈໜ້າ 6

ໄຈ x໐6 ໂກ ເຂົາ ດີ້ ທີ່ ວ່າ ເຊ່ວ ນີ້ ເຜົ່າ ພໍ ແຜນ ນີ້ ທີ່ ນ. 10 ເຈົ້າ ເສີນ ລຸ້ນ ຈື່ນ ຈອນ ເຂົາ ວ່າ ໃຫ້ ເສີນ ຈື່ນ ນີ້  
ໄຈ6. ຈ່ອນ ນີ້ ມີ ທັງ ທາຍ ແຜນ ເຂົາ ຈື່ນ ເອົາ ທີ່ ນີ້ ໄຈ6, ນີ້ ທີ່ ຊື່ ຈາຍ ມີ ຈ້າວ ທ້າ ພັນ ສ. 11  
ທ່ານ ເຈົ້າ ນີ້ ເອົາ ເຜົ່າ ຈື່ນ ມາ ຂໍ ທ້າວ ສວມ ຈັດ ຈ້ອນ ເຈົ້າ ພໍ້າ ແຂ້ວ ຈ້າຍ ໃຫ້ ແຜນ ເສີນ ຈື່ນ ນີ້ ຈື່ນ  
ທັ້ນ. ໄຈ ນີ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ດີ້ ຈ້າຍ ໃຫ້ ເລບ ດ້ວ ຈຸ່ ສ ຈັດ ທາມ ໄຈ ມັກ.

12 ມ່ເຂົາ ທີ່ ອັມ ແຂ້ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈອນ ຈ້າມ ໃຊ້ ທັ້ນ ເອົາ ມ່ອນ ທັກ ເລບ ທີ່ ນີ້ ພໍ ເຜົ່າ ໃຫ້ ອຸ່  
ໃດ ຂໍ. 13 ເຂົາ ຈື່ນ ທັ້ນ ເອົາ ອຸ່ ເລບ ສ ທີ່ ນີ້ ທ້າ ມ່ອນ ນີ້ ຈັດ ທັ້ນ ຂໍ ຈື່ນ x໐6 ຈື່ນ. 14 ເສີນ ຈື່ນ  
ເຫັນ ເສີນ ທາກ ຈື່ນ ອຸ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ເສີນ ນີ້ ເຂົາ ຈື່ນ ໂກ ທີ່ ວ່າ ແມ່ນ ມັກ ດີ້ ຈື່ນ ແມ່ນ ຈື່ນ ຈ້າວ  
ສວມ ເຈົ້າ ພໍ້າ, ຈື່ນ ຈັດ ພາຍ ຈື່ນ ວ່າ ຈື່ນ ໄຈ6 ມາ ມາ ຈື່ນ. 15 ມ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ທີ່ ເຂົາ ຈື່ນ ມາ ຈັດ ເອົາ ເຈົ້າ ຈື່ນ  
ເສີນ ເຈົ້າ ແຜນ ທີ່ ນີ້, ເສີນ ເລບ ນີ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈື່ນ ອອກ ຈື່ນ ຈັດ ຈື່ນ ຈື່ນ.

## ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ທີ່ ນີ້

16 ດີ້ ມາ ແຂ້ວ ແຜນ ຈ້າມ ໃຊ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັດ ໄຈ6 ຈື່ນ ຈອນ ພຣ໌ ທຸຍ6. 17 ແຂ້ວ ໄຈ6 ທ  
ເລບ ມາກ ຈື່ນ ມາ ທາ ເສີນ ອຸ່ ມີ ດີ້ ມັດ ແຂ້ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈື່ນ ເຜົ່າ ທີ່ ຈື່ນ ຈອນ ເຂົາ. 18 ທາ6 ນ  
ໄຈມ ພຣ໌ ພັດ ຈື່ນ ພຣ໌ ເສີນ ໃຫ້ ນີ້ ເສີນ ພຣ໌ ທ້າ ຈື່ນ ມາ. 19 ມ່ ເຂົາ ພັດ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈັດ ຈ້າວ ທ້າ ຈັດ  
ເຂົາ ຈື່ນ ເຫັນ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ທີ່ ນີ້ ມາ ຈື່ນ ເຂົາ ດີ້ ໂກກ ໄຈ ຈື່ນ. 20 ທາກ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ເຂົາ ວ່າ  
ທ້າ ຈື່ນ ເນີ ແມ່ນ ພາ ຈື່ນ. 21 ເລບ ນີ້ ເຂົາ ຈື່ນ ທ້ອນ ເອົາ ທ່ານ ເຈົ້າ ນີ້ ນາ ແຂ້ວ ໄຈ6 ນາ ທີ່ ຈອນ  
ທາ ຈື່ນ ຈ່ອນ ເຂົາ ຈື່ນ ຈື່ນ.

## ເສີນ ຈື່ນ ຈື່ນ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ

22 ມີ ຈື່ນ ມາ ເສີນ ຈື່ນ ຈື່ນ ດີ້ ທາ ຈື່ນ ພຣ໌ ທຸຍ6 ພຣ໌ ນີ້ ເຊ່ວ ທ້ອນ ເຫັນ ມີ ພາ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈື່ນ  
ວ່າ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ເຜົ່າ ຈັດ ໄຈ6 ທີ່ ນີ້ ຈື່ນ ແຜນ ຈ້າມ ໃຊ້ ມີ ທີ່ ແຜນ ຈ້າມ ໃຊ້ ທ່ານ ເຈົ້າ. 23  
ທາກ ວ່າ ມີ ພາ ຈື່ນ ອັມ ມາ ມ່ ຈື່ນ ທີ່ ເສີນ ມາ ທີ່ ຈື່ນ ຈື່ນ ຈ່ອນ ເຂົາ ທີ່ ນີ້ ຈື່ນ ທີ່ ເຈົ້າ ຈອນ ຈື່ນ ເສີນ  
ພໍ້າ ຈັດ ທອນ ພາ ຈື່ນ ໃຫ້. 24 ມ່ ເສີນ ຈື່ນ ເຫັນ ວ່າ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ທີ່ ນີ້ ຈື່ນ ໃຊ້ ຈື່ນ ເຂົາ ຈື່ນ  
ເອົາ ທີ່ ໄຈ6 ທີ່ ຈື່ນ ຈື່ນ ທາ ເຈົ້າ ເສີນ ຈື່ນ ທີ່ ນີ້ ຈື່ນ ທາ ເສີນ ອຸ່.













# ໄຈໜ້າ 7

40 ມ່າເສັ້ນໄຟຮັດໄດ້ເລັດນັ້ນ ລຳນຳຮວ້າວ່າ, ຜູ້ນີ້ເສັ້ນຜູ້ໄວ້ວ ສວມເຈົ້າຟ້າມັ້. 41 ຜູ້ອື່ນ  
 ເວົ້າວ່າຜູ້ນີ້ ດີ ມ່າເຈົ້າໄວ້ວ ຈັດທາກ ມ່າເອ້ນ ຮວ້າ ໃຟ້ວ່າ, ເຈົ້າໄວ້ວ ຈັດ ຈຸ່ມາ ມ່າ ທັ້ ໓ ຈັດ ເຮັ ເຈົ້າ.  
 42 ພັງ ຍາໄວ້ ຟ້າ ຈຸ່ມາ ຮວ້າ ຮວ້າ ຈັດ ຈຸ່ມາ ມ່າ ມ່າ ຈຸ່ມາ ຍາໄວ້ ຈັດ ມ່າ ມ່າ ຈັດ ເຈັດ ເຮັ ເອ້ມ  
 ຈ່ອນ ຍາໄວ້ ຈັດ ຈຸ່ມາ. 43 ເລັດນັ້ນ ພັງເສັ້ນໄຟຮັດ ທັ້ ມ່າໄວ້ ທັ້ ທັ້ ວັດ ທ່ານເຈົ້າ. 44 ລຳນຳ ຮ  
 ທັ້ ພັງ ເຂາ ນັ້ນ ມ່າ ຈັດ ທ່ານເຈົ້າ ທາກ ເຈົ້າ ມ່າ ຈັດ ຍາໄວ້ ມ່າ ຈັດ.

45 ມ່າ ດັ້ ຈັດ ດັ້ ຈັດ ທາກ ທັ້ ມ່າ ພັງ ພັງ ທັ້ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ  
 ວ່າ ເສັ້ນ ຂັ້ ຈັດ  
 46 ມ່າ ດັ້ ຈັດ ມ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ  
 47 ມ່າ ພັງ ຈັດ  
 48 ມ່າ ຈັດ  
 49 ທາກ ເສັ້ນໄຟຮັດ ມ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ  
 ທ່ານເຈົ້າ ດີ ຈັດ ຈັດ.

50 ທ່ານ ຈັດ  
 51 ຈັດ  
 52 ເຂາ ມ່າ ຈັດ  
 ຈັດ  
 53 ( ມ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ).

# ວາງ 8

## ຈັດຜູ້ທັ້ນຕົ້ນ

1 ເຈົ້າເສັ້ນ ຈັດ  
 2 ທ່ານເຈົ້າ ຈັດ  
 3 ມ່າ ຈັດ  
 4 ເຂາ ຈັດ  
 5 ທ່ານ ຈັດ  
 6 ເຂາ ຈັດ















# ໄຈໜ້ 10

## ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ້ ຊື່ຊັບຸດ

7 ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ້ ໃຟ່, ເຫວໂອນ ພັບ ທ່ານ ດວາມ ລື້ວ ເຫວ ນີ້ ດີ ເສີນຸໂວ້ ທຸ ພັບຊື່. 8 ແຜນ ມາ  
 ທ່ອນ ເຫວ ນີ້ ເສີນຸໂວ້ ສະໜ ສະໜ ພັບ ຊື່ຊັບ ເຈົ້າ ພັບ ເຂາ. 9 ເຫວ ນີ້ ດີ ເສີນຸໂວ້ ທຸ ວ່າ ຊື່ ໃດ ເລົ່າ  
 ທາບ ເຫວ ຊື່ ນີ້ ຊື່ ລ່ອຍ ຯໂບ ທ້າຍ, ເລົ່າ ອອກ ຊື່ ຊື່ ພີ້ ເຊ່ວ ທັນ. 10 ສະ ທັນ ຍົກ ມາ ມີ ທີ່ ຊື່ ຍົກ, ຊື່  
 ລື່າ, ແທ່ ຊື່ ຂາກ ຂ້ວ ທີ່ ນີ້. ເຫວ ມາ ຊື່ ຈິດ ຈິດ ເຊ່ວ, ຈິດ ເຊ່ວ ຊື່ ເຈົ້າ ລາດ ແຜນ ຂັບ. 11 ເຫວ ນີ້  
 ດີ ເສີນຸໂວ້ ຊື່ ຊັບ ຊື່ ນີ້ ຊື່ ຂໍ ຈິດ ເຊ່ວ ທ່າບ ພັບ ຊື່. 12 ຊື່ ມາ ຈັບ ເຈົ້າ ແມ່ນ ຊື່ ຊັບ ຊື່, ພັບ ຊື່ ຊື່  
 ເຈົ້າ ແມ່ນ ລອບ ມາ ມາ ຈິດ ທັນ ພາ ຈິດ ມາ ຊື່ ນີ້ ຊື່ ວາບ ພັບ ຊື່ ຈິດ ແຈ້ວ ແຈ້ວ ແຈ້ວ ພ່າຍ ຂໍ, ພາ ຈິດ ຊື່ ມາ  
 ດາວ ເຫວ ຊື່ ຈິດ ຈິດ ເສີດ ໃຫ້ ພັບ ຊື່ ແທ່ ຂາກ ລາຍ ຈິດ. 13 ຊື່ ນີ້ ພ່າຍ ຂໍ ຊື່ ພ່າຍ ມາ ເສີນຸໂວ້ ສະ ຈັບ  
 ຊື່ ຊັບ ເຈົ້າ ຈິດ ເຊ່ວ ດອມ ທັບ ພັບ ຊື່. 14 ເຫວ ນີ້ ດີ ເສີນຸໂວ້ ຊື່ ຊັບ ຊື່ ດີ ທຸ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ຈິດ  
 ເຫວ. 15 ເລົ່າ ດັວ ທັບ ເຈົ້າ ພີ້ ທຸ ຈິດ ເຫວ-ເຫວ ທຸ ຈິດ ເຈົ້າ ພີ້ ຊື່ ຂໍ ຈິດ ເຊ່ວ ທ່າບ ພັບ ຊື່. 16 ພັບ ຊື່  
 ອັນ ຊື່ ເສີນຸໂວ້ ເຫວ ທາກ ເຈົ້າ ແມ່ນ ຈິດ ອອກ ນີ້ ພັບ ຊື່ ນີ້ ເຫວ ຊື່ ຈິດ ເຫວ ມາ ແຈ້ວ ທັນ, ເຂາ ຊື່ ພັບ ເຂບ  
 ເຫວ ແຈ້ວ ຊື່ ໂລມ ເສີນຸໂວ້ ພັບ ດັວ ທັນ ມີ ສະ ຈັບ ຊື່ ດັວ.

17 ພ່າຍ ລື່າ ນີ້ ເຈົ້າ ພີ້ ຈິດ ທັນ ເຫວ ຈິດ ເຫວ ຈິດ ຂໍ ຈິດ ເຊ່ວ ທາກ ເຫວ ຊື່ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ຈິດ ໃຟ່.  
 18 ເຈົ້າ ມີ ຊື່ ໃດ ຈິດ ເຫວ ຈິດ ເຊ່ວ ເຫວ ຈິດ ຂໍ ເຫວ, ເຫວ ຈິດ ຂໍ ຈິດ ເຊ່ວ ທາມ ຈິດ ເຫວ ມັກ, ເຫວ ໂລມ ຈິດ ຈິດ  
 ຂໍ ຈິດ ເຊ່ວ ຈິດ ແຈ້ວ ຊື່ ມີ ແຜນ ຈິດ ເຫວ ຈິດ ເຊ່ວ ດັນ, ເຈົ້າ ພີ້ ເຫວ ຈິດ ໂອກ ໃຫ້ ເສີດ ແຜນ ນີ້. 19 ຈິດ  
 ພັບ ດວາມ ນີ້ ດີ ແຜນ ສະ ຈິດ ຈິດ ເຈົ້າ ແມ່ນ ດວາມ ທັນ. 20 ມີ ທຸ ຈິດ ສະ ທັນ ແຜນ ນີ້ ເຈົ້າ ວ່າ, ຊື່ ທັນ ມາ  
 ມາ ຈິດ ມາ ເສີນຸໂວ້ ແຈ້ວ ຊື່ ພັບ ມາ ຂັບ. 21 ແຜນ ອັນ ຊື່ ເຈົ້າ ວ່າ, ດວາມ ນີ້ ເຈົ້າ ແມ່ນ ດວາມ ເຈົ້າ  
 ສະ ຈິດ ຊື່ ຈິດ ເສີດ ໃຫ້ ສະ ທາ ໂອກ ທັນ ທຸ ຈິດ ແຜນ ໃດ.

## ແຜນ ສະ ຈິດ ຈິດ ຂໍ ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ້

22 ທຸ ມາ ນີ້ ເສີນຸໂວ້ ທຸ ທາວ, ທອດ ຈິດ ອັນ ມີ ມາ ມາ ທັນ ຈິດ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ. 23  
 ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ້ ທຸ ທາວ ນີ້ ຈິດ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ. 24 ແຜນ ສະ ຈິດ ເຫວ ທັນ ມາ ອ້ອມ  
 ທ່ານ ເຈົ້າ ແຈ້ວ ທຸ ຈິດ ດວາມ ວ່າ, ຊື່ ໃຫ້ ພັບ ລ່ອຍ ເທ່ ບໍ່ ຈິດ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ ທັນ  
 ໂອກ ໃຫ້ ພັບ ລ່ອຍ ທຸ ຂໍ. 25 ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ້ ທອດ ເຂາ ວ່າ, ເຫວ ຈິດ ໂອກ ພັບ ທ່ານ ແຈ້ວ ທາກ ພັບ ທ່ານ ເຈົ້າ  
 ເຊ່ວ, ຈິດ ເຫວ ເສີດ ນີ້ ແມ່ນ ທ່າບ ທັນ ເຈົ້າ ພີ້ ເຫວ ເຈົ້າ ພີ້ ຈິດ ເສີນຸໂວ້ ໃຫ້ ເຫວ. 26 ທາກ ພັບ ທ່ານ ເຈົ້າ

















ໄລຍະ 12

40 ທ່ານເຈົ້າ ຈັດໄວ້ ມາ ຂາ

ເຈັດ ໃຫ້ ໃຈ ຂາ ທັບ ມຸ້

ມາ ຂາ ເຈົ້າ ທັບ ວູ່ ໃຈ ຂາ ເຈົ້າ ທັບ

ແຈ້ວ ຂາ ຈູ່ ທ້າວ ດັ່ນ ມາ ທາ

ເຫວ ຈັດ ຈູ່ ຈັດ ໄວ້ ໃຫ້ ຂາ ດັ

41 ທ່ານເອົາ ລາ ສາ ເວົ້າ ລຸ້ນ ນີ້ ເພື່ອ ທ່ານ ຈັດ ທັບ ສວມ ໄຂ ເຫວ ທ່ານ ເຈົ້າ ມຸ້ ເວົ້າ ສອດ ວັກ  
ທ່ານ ເຈົ້າ. 42 ທາ ມາ ຈູ່ ເຈັດ ແນວ ນີ້ ນີ້ ດັ ທັບ ມັ ທ້າວ ກວນ ອ່ານ ທັບ ທັບ ສາ ຈູ່ ທ່ານ ເຈົ້າ ທາ ທ  
ຂາ ເຈົ້າ ຈັດ ຈັດ ສວມ ເພື່ອ ສັດ ແນວ ລາ ຈັດ ຈັດ ຂາ ສອດ ຂັ ທັບ ຈັດ ທັບ. 43 ເພື່ອ ຂາ  
ມັກ ສວມ ວູ່ ທັບ ມາ ມາ ທັບ ຈັດ ສາ ທັບ ຈັດ ສວມ ວູ່ ທັບ ມາ ມາ ທັບ ເຈົ້າ ທັບ.

ສວມເຈົ້າ ເຈັດ ເຈັດ ສວມ ທັບ ວາມ

44 ເຈົ້າ ເຈັດ ເຈັດ ຂາ ສອດ ວ່າ ຈັດ ໃດ ຈູ່ ທັບ ດັ ເພື່ອ ມັ ທັບ ທັບ ເຫວ ແນວ ຈູ່ ທັບ ເຈົ້າ ທັບ ຈັດ ຈັດ  
ເຫວ ມາ. 45 ຈັດ ໃດ ທັບ ເຫວ ດັ ທັບ ເຈົ້າ ທັບ ຈັດ ຈັດ ເຫວ ມາ. 46 ເຫວ ນີ້ ດັ ແນວ ຂາ ວູ່ ເຫວ ໄຂ ເພື່ອ  
ມາ ແນວ ທັບ ເຫວ ທັບ ຈູ່ ທັບ ທັບ ຈູ່ ເຫວ ຈູ່ ເຫວ ທັບ ທັບ ທັບ ທັບ. 47 ຈັດ ໃດ ຈັດ ທັບ ເຫວ ເຫວ  
ຂອນ ແຈ້ວ ເພື່ອ ເຈັດ ທັບ ສວມ ນີ້ ເຫວ ດັ ເຫວ ຈັດ ທັບ ວາມ ຈັດ ນີ້, ເພື່ອ ເຫວ ເຫວ ຈັດ ທັບ ທັບ ເຫວ  
ທັບ ເຫວ ມາ ຈູ່ ທັບ ເຫວ ທັບ ໃຫ້ ທັບ ທັບ. 48 ຈັດ ໃດ ທັບ ທັບ ເຫວ ເຫວ ເຫວ ທັບ ເຫວ ທັບ ເຫວ  
ເຫວ ທັບ ນີ້ ດັ ມັ ແນວ ທັບ ວາມ ທັບ ແຈ້ວ, ສວມ ເຫວ ຈັດ ເຫວ ແຈ້ວ ນີ້ ດັ ຈູ່ ທັບ ວາມ ຈັດ ນີ້ ມີ  
ທັບ ທັບ. 49 ເພື່ອ ເຫວ ເຫວ ຈັດ ເຫວ ທັບ ໃຈ ເຫວ ທັບ ໃດ, ເຫວ ເຫວ ນີ້ ດັ ແນວ ເຈົ້າ ຈັດ ຈັດ ເຫວ ມາ  
ເຫວ ໃຫ້ ເຫວ. 50 ເຫວ ທັບ ວ່າ ສວມ ເຈົ້າ ຈັດ ເຫວ ທັບ ນີ້ ມີ ຈູ່ ໃຈ ເຫວ, ເພື່ອ ເຫວ ນີ້ ທັບ ເຫວ  
ເຫວ, ເຫວ ດັ ເຫວ ທັບ ເຫວ ຈັດ ເຫວ.

ວາຈ 13

ເຈົ້າ ເຈັດ ທັບ ທັບ ໃຫ້ ທັບ ທັບ

1 ທັບ ທັບ ມີ ຈັດ ທັບ ເຈົ້າ ເຈັດ ດັ ທັບ ຈູ່ ເຫວ ຈູ່ ເຫວ ທັບ ທັບ ທັບ ນີ້ ມີ ຈູ່ ເຫວ ຈັດ ແຈ້ວ. ທັບ







# ໄຈໜ້ 14

ເອົາ ຈຸ້ ເຫວາ ຂ໌ ເຫວາ ຈຸ້ ເຈັດ ອຸ່ນ ນັ້ນ ເພ່ວ່າ ເຈົ້າ ພໍ່ ຈຸ້ ຈັດ ສວມ ລຸ່ມ ພໍ່າ ມາ ຫາ ຫາ ຫາ ເຈົ້າ ຍຸກ. 14 ວ່າ  
ຫາກ ພັບ ທ່ານ ເອົາ ຈຸ້ ເຫວາ ຂ໌ ອຸ່ນ ໃດ ເຫວາ ຈຸ້ ເຈັດ ອຸ່ນ ນັ້ນ.

## ຈ້າວ ມັ່ນ ວ່າ ຈຸ້ ໄຂ່ ເຈົ້າ ລຸ່ນ ໃຊ ໃຫ້

15 ວ່າ ພັບ ທ່ານ ຫັກ ເຫວາ ພັບ ທ່ານ ຈຸ້ ພັບ ສວມ ເຫວາ ຈອນ ຂອນ. 16 ເຫວາ ຈຸ້ ມ່ນ ຂ໌ ເຈົ້າ ພໍ່ ມັ້ວ  
ເຈົ້າ ພໍ່ ຈຸ້ ໄຂ່ ຈຸ້ ໃຫ້ ຈຸ້ ອຸ່ນ ພັບ ທ່ານ ເພ່ວ່າ ຈຸ້ ຈັດ ຈຸ້ ທັມ ໃຈ ພັບ ທ່ານ ຈຸກ ເໄຊ. 17 ມ່ນ ເຈົ້າ ລຸ່ນ ໃຊ  
ແທ້ ຫາກ ວ່າ ລຸ່ມ ບຸກ ເວ່າ ຈຸກ ທອນ ເພ່ວ່າ ລຸ່ມ ບຸກ ເຈັດ ເວ່າ ເຫັນ ມ່ນ ເວ່າ ທັ້ ຈັກ ເຈົ້າ ພໍ່າ ຫາກ  
ວ່າ ພັບ ທ່ານ ທັ້ ຈັກ ເຈົ້າ ພໍ່າ ເພ່ວ່າ ເຈົ້າ ພໍ່າ ຈັດ ຈຸ້ ທ່ອນ ພັບ ທ່ານ ທັ້ ຈຸ້ ທັມ ມ່ນ ພັບ ທ່ານ. 18  
ເຫວາ ຈຸ້ ເວ່າ ວາ ພັບ ທ່ານ ຈຸ້ ເຈັດ ອຸ່ນ ທອນ ພັບ ທ່ານ. 19 ທັ້ ອຸ່ນ ລຸ່ມ ບຸກ ຈຸ້  
ເວ່າ ເຫັນ ເຫວາ ຫາກ ພັບ ທ່ານ ຈຸ້ ເຫັນ ເຫວາ ເພ່ວ່າ ເຫວາ ທັ້ ພັບ ທ່ານ ທັ້ ທັ້ ມ່ນ ທັ້.  
20 ມັ້ ນັ້ນ ພັບ ທ່ານ ຈຸ້ ທັ້ ວ່າ ເຫວາ ຈຸ້ ທັ້ ເຈົ້າ ພໍ່ ເຫວາ ພັບ ທ່ານ ຈຸ້ ທັ້ ເຫວາ ເຫວາ ຈຸ້ ທັ້ ພັບ ທ່ານ.

21 ຈຸ້ ໃດ ພັບ ສວມ ຈອນ ເຫວາ ຈອນ ຂອນ ມັ້ວ ເຈັດ ທ່ອນ ຈຸ້ ນັ້ນ ດີ ເຈັດ ຈຸ້ ຫັກ ເຫວາ, ຈຸ້ ໃດ ຫັກ ເຫວາ  
ເຈົ້າ ພໍ່ ທັ້ ຈຸ້ ຫັກ ຈຸ້ ນັ້ນ, ເຫວາ ທັ້ ຈຸ້ ຫັກ ຈຸ້ ນັ້ນ ມັ້ວ ຈຸ້ ຈອນ ເຈົ້າ ມັ້ ເຫວາ ໃຫ້ ຈຸ້ ນັ້ນ. 22 ຈຸ້ ດາ (   
ເວ່າ ມ່ນ ຈຸ້ ດາ ອັ ຫາ ທາ ຈັ (ອດ) ຈຸກ ສວມ ວ່າ “ ຈຸ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ” ເຈັດ ເລັດ ໃດ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັບ ຈອນ  
ເຈົ້າ ມັ້ ໃຫ້ ພັບ ຈຸ້ ທັ້ ອຸ່ນ ຈັບ ເວ່າ ຈອນ ໃຫ້ ລຸ່ມ ບຸກ. 23 ເຈົ້າ ເຈັດ ທອນ ວ່າ ຈຸ້ ໃດ ຫັກ ເຫວາ ທັ້ ພັບ  
ສວມ ເຫວາ ຈອນ ຂອນ ເຈົ້າ ພໍ່ ເຫວາ ທັ້ ຈຸ້ ຫັກ ຈຸ້ ນັ້ນ ມັ້ວ ເຈົ້າ ພໍ່ ທັ້ ເຫວາ ຈຸ້ ມາ ຫາ ຈຸ້ ນັ້ນ ມັ້ວ ຈຸ້ ຈຸ້  
ທັ້ ຈຸ້ ມ່ນ. 24 ຈຸ້ ໃດ ເວ່າ ຫັກ ເຫວາ ທັ້ ເວ່າ ພັບ ສວມ, ສວມ ຈອນ ຂອນ ພັບ ທ່ານ ຈັດ ຈັດ ນັ້ນ  
ເວ່າ ມ່ນ ສວມ ເຫວາ ມ່ນ ສວມ ເຈົ້າ ພໍ່ ຈຸ້ ໄຂ່ ເຫວາ ມາ.

25 ພັບ ສວມ ນັ້ ເຫວາ ຈັດ ເວ່າ ທັ້ ພັບ ທ່ານ ມ່ນ ຈຸ້ ເຫວາ ທັ້ ຈຸ້ ທ່ອນ ພັບ ທ່ານ. 26 ເຈົ້າ ຈອນ ຈຸ້  
ຈຸ້ ອຸ່ນ ນັ້ນ ມ່ນ ເຈົ້າ ລຸ່ນ ໃຊ ເຈົ້າ ພໍ່ ຈຸ້ ໄຂ່ ມາ ຫາ ຫາ ຫາ ເຫວາ ເຈົ້າ ລຸ່ນ ໃຊ ນັ້ນ ດີ ຈຸ້ ຈອນ ຂອນ ພັບ  
ທ່ານ ຈຸ້ ອຸ່ນ ຂ໌ ຂ໌, ຈຸ້ ທັດ ເຫັນ ພັບ ທ່ານ ໃຫ້ ຫັ້ ທອນ ຈຸ້ ລອດ ສວມ ເຫວາ ຈັດ ເວ່າ ທັ້ ພັບ ທ່ານ ມັ້ວ  
ນັ້ນ. 27 ເຫວາ ລອນ ຈ້າວ ສວມ ທັ້ ອານ ຈັດ ທັ້ ພັບ ທ່ານ ສວມ ທັ້ ອານ ເຫວາ ໃຫ້ ພັບ ທ່ານ ເວ່າ ມ່ນ  
ລຸ່ມ ບຸກ ໃຫ້, ທັ້ ໃຫ້ ໃຈ ພັບ ທ່ານ ວ່າ ເວ່າ ທັ້ ທັ້ ຈັດ. 28 ພັບ ທ່ານ ຈັດ ຈັດ ເຫວາ ເວ່າ ທັ້ ພັບ  
ທ່ານ ມັ້ວ ວ່າ “ ເຫວາ ຈຸ້ ຈັດ ຈາ ຈັດ ມັ້ວ ຈຸ້ ທັ້ ມາ ຫາ ພັບ ທ່ານ ໃໝ່ ” ວ່າ ພັບ ທ່ານ ຫັກ ເຫວາ ພັບ  
ທ່ານ ທັ້ ຈຸ້ ລຸ່ນ ມ່ນ ເພ່ວ່າ ເຫວາ ຈັດ ຫາ ເຈົ້າ ພໍ່ ຈັດ ວ່າ ເຈົ້າ ພໍ່ ເຈັດ ໃຫ້ ເຫວາ ລຸ່ມ ພັບ. 29 ຈັດ ນັ້ ເຫວາ ຈັດ













**ໄຈໜ້ 17**

ໃນໃຈ ຫຼື ສາມາດ ທຸກ ນັ້ນ ໃຫ້ທັນ ໂລກ ຍາບ ໃຈ. 14 ທຸກ ໂຄ້ ມອນ ຈາວ ສາມາດ ເຈົ້າພີ່ ໃຫ້ ເຂົາ  
 ແນ້ວ ມາ ຍຸມ ນີ້ ຈື່ ເຂົາ ພໍ ວ່າ ເຂົາ ເນົາ ຈື່ ດາວ ມາ ຍຸມ ມາ ໂລກ ທຸກ ເນົາ ຈື່ ດາວ ມາ ຍຸມ ມາ. 15 ທຸກ  
 ເນົາ ໂຄ້ ມາ ຂໍ ເຈົ້າ ພີ່ ອາ ເຂົາ ອອກ ຂໍ ມາ ຍຸມ ມາ, ຫາກ ໂຄ້ ຂໍ ໃຫ້ ໂຈ້ ແນ້ວ ອາ ເຂົາ ໃຫ້ ລ້ອຍ ຂໍ ຂໍ ຈາວ.  
 16 ເຂົາ ເນົາ ຈື່ ດາວ ມາ ຍຸມ ມາ ໂລກ ທຸກ ນັ້ນ ເນົາ ໂຄ້ ຈື່ ດາວ ມາ ຍຸມ ມາ. 17 ມາ ຂໍ ກາ ຍາບ ໃຫ້ ເຂົາ ຂໍ  
 ໃຈ ທ່ອນ ສາມາດ ດໍ ມໍ ມາ ສາມາດ ເຈົ້າ ພີ່ ເອກ ຂອນ ນັ້ນ ມາ ມາ ມາ.

18 ເຈົ້າ ພີ່ ຂໍ ທຸກ ມາ ມາ ຍຸມ ມາ ໂລກ ໃຈ ທຸກ ຂໍ ຂໍ ເຂົາ ໂຈ້ ມາ ຍຸມ ມາ ໂລກ ນັ້ນ. 19 ທຸກ ອາ ກາ ຍາບ  
 ມໍ ຂໍ ຈາວ ໂຄ້ ມາ ພໍ ເຂົາ ເນົາ ໃຫ້ ເຂົາ ໂຄ້ ຈັກ ຫາ ກາ ຍາບ ຈາວ ໂຄ້ ເຈົ້າ ພີ່ ແນ້ວ ທຸກ ມາ. 20 ທຸກ ເນົາ ໂຄ້  
 ທ່າວ ໂຄ້ ມາ ມາ ມາ ນັ້ນ ທຸກ ມາ ມາ ມາ ໂຈ້ ທຸກ ໃຫ້ ຈັກ ເຂົາ ທ່າວ ທອດ ຈັກ ທຸກ. 21  
 ພໍ ວ່າ ເຫຼັ້ມ ເຫຼັ້ມ ເຂົາ ຈື່ ເຈົ້າ ນີ້ ນີ້ ໂຈ້ ທຸກ ມາ ໂລກ ເຈົ້າ ພີ່ ຈື່ ເຈົ້າ ພີ່ ຈື່ ທຸກ ທຸກ, ທຸກ ຂໍ ຈື່ ທຸກ ເຈົ້າ ພີ່  
 ພໍ ໃຫ້ ເຂົາ ຈື່ ທຸກ ພໍ ທຸກ ແນ້ວ ທຸກ ພໍ ໂລກ ນັ້ນ ມາ ຍຸມ ມາ ຈື່ ຈື່ ຈື່ ວ່າ ມາ ເຈົ້າ ພີ່ ນັ້ນ ດໍ ຂໍ  
 ທຸກ ມາ. 22 ສາມາດ ທ່າ ມາ ມາ ເຈົ້າ ພີ່ ໃຫ້ ທຸກ ນັ້ນ ທຸກ ຂໍ ໂຄ້ ໃຫ້ ເຂົາ, ພໍ ວ່າ ເຂົາ ຈື່ ເຈົ້າ ພີ່ ນີ້ ນີ້  
 ໂຈ້ ທຸກ ມາ ໂລກ ພໍ ທຸກ ພໍ ເຈົ້າ ພີ່ ນີ້ ນີ້ ໂຈ້ ທຸກ ມາ. 23 ທຸກ ຈື່ ທຸກ ເຈົ້າ ພີ່ ຈື່ ທຸກ ທຸກ, ພໍ ເຂົາ ຈື່  
 ພ້ອມ ພ້ອມ ທ່າ ເຈົ້າ ພີ່ ນີ້ ນີ້ ໂຈ້ ທຸກ ມາ ມາ ຍຸມ ມາ ຈື່ ໂຄ້ ທຸກ ພໍ ມາ ເຈົ້າ ພີ່ ນັ້ນ ດໍ ຂໍ ທຸກ ມາ ເຈົ້າ ພີ່  
 ທ່າ ເຂົາ ໂລກ ທຸກ ທຸກ. 24 ເຈົ້າ ພີ່ ອອກ, ຈື່ ເຈົ້າ ພີ່ ຈາວ ໃຫ້ ທຸກ ນັ້ນ ທຸກ ໃຈ ມອນ ອ່ອນ ໃຫ້ ເຂົາ ຈື່ ທຸກ  
 ທຸກ ເອກ ທຸກ ທຸກ ນັ້ນ, ພໍ ເຂົາ ຈື່ ໂຄ້ ເຫຼັ້ມ ສາມາດ ທ່າ ມາ ທຸກ ອາ ເຈົ້າ ພີ່ ໃຫ້ ພໍ ວ່າ ເຈົ້າ ພີ່ ທ່າ  
 ທຸກ ທ່ອນ ຂໍ ໂລກ ຍຸມ ມາ. 25 ເຈົ້າ ພີ່ ຈື່ ດໍ ນີ້ ມາ ຍຸມ ມາ ເນົາ ທຸກ ເຈົ້າ ພີ່ ຫາກ ວ່າ ທຸກ ທຸກ ເຈົ້າ ພີ່ ມາ ມາ ນັ້ນ ຂໍ  
 ທຸກ ວ່າ ມາ ເຈົ້າ ພີ່ ຂໍ ທຸກ ມາ. 26 ທຸກ ໂຄ້ ເຈົ້າ ໃຫ້ ເຂົາ ທຸກ ເຈົ້າ ພີ່ ພໍ ທຸກ ທຸກ ເຈົ້າ ໂຄ້ ໃຫ້ ເຂົາ ທຸກ  
 ໃຫ້, ສາມາດ ທ່າ ເຈົ້າ ພີ່ ໂຄ້ ທ່າ ທຸກ ນັ້ນ ຈື່ ຈື່ ທຸກ ເຂົາ ທຸກ ຂໍ ຈື່ ທຸກ ເຂົາ.

**ຈາວ 18**

**ເຂົາ ໃຈ ເຈົ້າ ຈັກ**

1 ມາ ເຈົ້າ ຈັກ, ເຈົ້າ ສາມາດ ນັ້ນ ມາ ທ່າ ເຈົ້າ ໂຄ້ ອອກ ໂຈ້ ທ່ອນ ຈາວ ໂຈ້ ມາ ມາ ທ່າ ທ່າ ໂຈ້  
 ໂຈ້ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ເຈົ້າ ໂຄ້ ເຂົາ ໂຈ້ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ ທ່າ









# ໄລຍະ 19

ທ່ານຈິ່ງເຮົາໂຮມຄົວເພດທັດວານ ວິໄນໂພດສິນໃໝ່ ພັດຈຸດສວມຄຸນນິທິທ່ານເຮົາວ່າ ທ່ານ  
ມາແມ່ນທີ່ໃດ? ຫາກເຮົາເສຍຮູ້ເຮົາກໍ່ມອບ.

10 ອ່ານຸ່ງ ຈັບວາດຈິ່ງ ຈຸດສວມໃໝ່ວ່າ ທ່ານເຮົາເວົ້າຫ້ໂ້ສອ່ອ່າ? ທ່ານບໍ່ເຮົາວ່າ  
ໂ້ສອ່ອ່າ ມີແດນ ຈຸ່ງສ່ວນທ່ານແທ້ໆ ມີແດນ ຈຸ່ງ ຈຸ່ງທ່ານຮູ້. 11 ເຮົາເສຍຮູ້ກໍ່ມອບວ່າ, ທ່ານເຮົາ ມີ  
ແດນອັນໃດ ເລື່ອນ ມີທ້ວ່າ ແດນນີ້ ຈຸ່ງມາ ແມ່ນມື ພົ້ນໃຫ້ທ່ານ ເລື່ອນນີ້ ຊື່ມອບ ຈຸ່ງເຫວີ ໃຫ້  
ທ່ານ ຊື່ ຈັດ ຫຼາຍ ເລື່ອນທ່ານ. 12 ຈັດສວມນີ້ ອ່ານຸ່ງ ຈັບວາດຈິ່ງ ຫາ ຍຸດ ຈຸ່ງສ່ວນທ່ານເຮົາ ຂໍ  
ຫາກພັບ ສະຈັວ ແນກນີ້ ວ່າ ທ່ານສ່ວນ ຊື່ນີ້ ທ່ານ ຊື່ ເຮົາ ເຈົ້າ ຂາຍ ທັດ ແພບ ຫ້ວ ເຮົາ ແດນ ດັນ  
ກາຍເລົ່າ ຈຸ່ງ ສຸ່ນ ເຈົ້າ ຈຸ່ງ ຊື່ ພົ້ນ ຫ້ວ ເຮົາ ແດນ ດັນກາຍເລົ່າ.

13 ອ່ານຸ່ງ ຈັບວາດຈິ່ງ ແດນນີ້ ທ່ານຈິ່ງ ເອົາ ເຮົາເສຍຮູ້ອອກ ມາ ພັດ ນີ້ ທັດ ຈັດ ທັດ  
ຈັດ ແນກວ່າ " ເຂົ້າ ເຮົາ ຈຸ່ງ ດ່ານ " ສວມ ທັດ ຈັດ ແນກວ່າ ຈັບວາດຈິ່ງ. 14 ນີ້ ນີ້ ເຮົາ ມີ ຈັບວາດ  
ມີ ຈັບວາດ ຈັດ  
ມີ ຈັບວາດ ຈັດ  
ແນກ ນີ້ ວ່າ ເອົາ ມື ໂຮມ ຈັດ ຈັດ ! ເອົາ ມື ໂຮມ ຈັດ ຈັດ ! ຈຸ່ງ ມື ໂຮມ ຈັດ ຈັດ ແນກ, ອ່ານຸ່ງ ຈັບ  
ວາດຈິ່ງ ຈຸດສວມ ຈຸດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ  
ກໍ່ມອບວ່າ ພັບ ໂ້ສອ່ອ່າ ມີ ຈັດ ຈັດ ເຮົາ ແດນ ດັນ ຈັດ ຈັດ. 16 ພັດ ທ່ານຈິ່ງ ຈຸ່ງ ເຮົາ ເສຍຮູ້ ໃຫ້ ກາ  
ເອົາ ໂຮມ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ແນກ.

## ເອົາ ຈຸ່ງ ເຮົາ ເສຍຮູ້ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ແນກ

17 ເອົາ ແນກ ເຮົາ ເສຍຮູ້ ອອກ ໂຮມ ທ່ານ ເຮົາ ຈັດ ແນກ ເອົາ ຈັດ ແນກ ເຮົາ ຈຸ່ງ ອອກ ໂຮມ  
ຈັດ ແນກ ວ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ( ສວມ ທັດ ຈັດ ແນກ ວ່າ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ). 18 ຈັດ ຈັດ ເອົາ ຈັດ ຈັດ  
ທ່ານ ເຮົາ ຈັດ  
ເຮົາ ເສຍຮູ້ ຈັດ  
19 ອ່ານຸ່ງ ຈັບວາດ  
ຈັດ ແນກ ຈັດ  
" ເສຍຮູ້ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ " 20 ແດນ ຈັດ,  
ຫຼາຍ ສະ ຈັດ ຈັດ, ພົ້ນວ່າ ຈັດ ເອົາ ຈຸ່ງ ທ່ານ ເຮົາ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ ຈັດ  
ສວມ ໂຮມ ຈັດ  
21 ພັດ ພັດ ຈັດ  
ຊື່ ຈັດ  
22 ຫາກ ວ່າ ອ່ານຸ່ງ ຈັບ  
ວາດ ກໍ່ມອບວ່າ ເອົາ ຈັດ ແນກ ພັດ ຈັດ ຈັດ.

# ໄຈໝູ່ 19

23 ມ່ມຸ່ດນ ດີ້ ຈຳໂປ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ຈື້ ແຈ້ວ ຂາໂອາໂຂ້ ທ່ານ ເຈົ້າມາແນ່ໂອກ ເຈົ້າ ຂີ້ ມຸ່ດນ ວິໄນ ຫຸ  
ຮ ມຸ່ດນ ແຈ້ວ ຫຼັງ ເອາໂຂ້ ທີ່ ຈັບ ແອກ ລອບ ທ່ານ ເຈົ້າ ຂີ້ ເຈົ້າ ມີ ດຸກ ຂ້າໂຈ ທີ່ ເທບ ຂັນ. 24 ຂາ ໂອ ຫຸ ຫຸ  
ວ່າ, ລຸ້ມ ເຫວ ຫຼ່າ ຈັກ ວິໄນ ໃຫ້ ໂຈກ ແຈ້ວ ເອາ ເພ່ ພ້ອມ ວ່າ ຈື້ ໃດ ຈື້ ໂຈກ ເຈົ້າ ແນວນີ້ ເພ່ ໃຫ້ ເຈົ້າ ທ່ອຍ  
ພັບ ຈາບ ພິໄຈ ຕີ້ ມັດ ຈື້ ວ່າ.

ເຂົ້າ ເຫວ ຂາ ໂອ ຕີ້ ແນ່ ວິໄນ  
ເຂົ້າ ທີ່ ຈັບ ລອບ ເຫວ ພິໄນ ຂາ ໂອ ໂຈກ ແຈ້ວ  
ມຸ່ດນ ດີ້ ໂຈກ ເຈົ້າ ແນວ ພິໄນ

25 ເອົາ ມຸ່ດນ ທ່ອຍ ຈື້ ທ່ານ ເຈົ້າ, ມາ ມາ ຈື້ ອາ ມີ ທ່ານ ຫາ ໂຈ ວາ ມຸ່ດນ ມາ ມາ ຈື້ ອາ ຈັກ ມັກ ດາ  
ຈາ ຂີ້ ຈັນ ຈື້ ແຄມ ຈື້ ມີ ວາ ມຸ່ດນ ເຈົ້າ ສີໂຊນ. 26 ມຸ່ດນ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ທີ່ ມຸ່ດນ ເຈົ້າ ທ່ອຍ ຈື້ ທ່ານ ເຈົ້າ  
ໂທ ພິໄນ ຈັນ ຈື້, ທ່ານ ເຈົ້າ ຕີ້ ເວົ້າ ທັງ ເອົາ ວ່າ, ຈື້ ພິໄນ ຈາ ຈື້ ເອົາ. 27 ແຈ້ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ເວົ້າ ທັງ ຈື້ ມີ  
ເອົາ ຈື້ ພິໄນ ວ່າ, ຈື້ ພິໄນ ທ່ານ ມຸ່ດນ ມາ ຈື້ ມີ ຈື້ ເອົາ ມາ ມາ ຈື້ ອາ ຈື້ ພິໄນ ເຫວ ເຈົ້າ.

## ເຈົ້າ ສີໂຊນ ເພ່ ໂຈກ

28 ຈື້ ທີ່ ພິໄນ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ວ່າ ຈື້ ວັກ ແຈ້ວ ເພ່ ໂຈກ, ເພ່ ໃຫ້ ເຈົ້າ ທ່ອຍ ພັບ ຈາບ ພິໄນ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈື້  
ເວົ້າ ວ່າ " ເຫວ ພິໄນ " 29 ຈື້ ພິໄນ ມີ ອາໂບ ເຫຼົ່າ ເຂົ້າ ມັດ ມຸ່ດນ ດີ້ ຈື້ ເອາ ທອບ ຂ້າໂຈ ຈື້ ມີ ເຫຼົ່າ ເຂົ້າ  
ຂອດ ໂຂ້ ພິໄນ ພິໄນ ໃຫ້ ໂຂ້ ໂຂ້ ທ່ານ ເຈົ້າ. 30 ມຸ່ດນ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ທີ່ ເຫຼົ່າ ເຂົ້າ ແຈ້ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ເວົ້າ ວ່າ  
" ວັກ ຈື້ ແນວ ແຈ້ວ ເພ່ ໂຈກ " ແຈ້ວ ທີ່ ມີ ທາ ໂຈ ໂຈ ໂຈ ພິໄນ. 31 ມີ ພິໄນ, ເຈົ້າ ມີ ຈື້ ຈື້ ຈື້ ຈື້ ເຈົ້າ ເຈົ້າ  
ວັກ ເລບ ພິໄນ ມຸ່ດນ ຮຸ ຈື້ ດີ້ ອ່ານ ຫຼ່າ ຈື້ ຈາດ ໃຫ້ ທັງ ດຸກ ພິໄນ ຈື້ ຈື້ ພິໄນ ທັກ ແຈ້ວ ໃຫ້  
ເອາ ລອນ ອອກ ໂຈ ຈື້, ແນວ ພິໄນ ຈື້ ເພ່ ເຈົ້າ ໃຫ້ ລອນ ດ້າວ ດາ ຈື້ ພິໄນ ຈື້ ມີ ວາ ມຸ່ດນ ທຸ ຈື້ ຈື້ ເຈົ້າ ເຈົ້າ  
ວັກ ( ເພ່ ວ່າ ເຈົ້າ ມີ ຈື້ ) 32 ເລບ ພິໄນ ມຸ່ດນ ດີ້ ຈື້ ທັງ ພິໄນ ທີ່ ຂອບ ຮຸ ຈື້ ຈື້ ທັງ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ພິໄນ.  
33 ມຸ່ດນ ຂາ ມາ ທອດ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ທີ່ ເຈົ້າ ສີໂຊນ ເພ່ ໂຈກ ແຈ້ວ ຂາ ຈື້ ເຈົ້າ ຕີ້ ທັງ ພິໄນ ທ່ານ ເຈົ້າ.  
34 ມີ ດີ້ ຈື້ ໂອ ເອາ ທອກ ມຸ່ດນ ຂ້າໂປ ທ່ານ ເຈົ້າ ໂອດ ໂອ ທອກ ທັງ ຈາດ. 35 ຈື້ ໃດ ໂອ ທີ່ ຈື້ ເຈົ້າ  
ຈື້ ວັກ ເຈົ້າ ຈື້ ຈື້ ພິໄນ ຈື້ ມຸ່ດນ ພິໄນ ( ທ່ານ ເຈົ້າ ຈື້ ວ່າ ຈື້ ພິໄນ ເວົ້າ ມຸ່ດນ ພິໄນ ) ເພ່ ພິໄນ ທ່ານ ຈື້ ຈື້  
ແຈ້ວ ຫຸ. 36 ພິໄນ ວັກ ພິໄນ ພິໄນ ເພ່ ໃຫ້ ເຈົ້າ ທ່ອຍ ດວາ ມາ ຈາບ ພິໄນ ວ່າ ໂອ ດຸກ ທ່ານ ຈື້ ເຈົ້າ ທັກ  
ທອນ. 37 ຫຼັງ ມີ ດວາ ມາ ມັດ ຈື້ ຈື້ ພິໄນ ພິໄນ ພິໄນ ພິໄນ ວ່າ, ພິໄນ ຮຸ ໂຈ ຈື້ ຂາ ມຸ່ດນ ພິໄນ.

# ໄຈໜ້ 19

## ມັນ ລອນ ເຈົ້າ ເສີນຸໂວ ຊີດ່ານ

38 ຫຼື 6 ມາ ທ່ານ ໄຈເລີໂນ ຈົນ ຈ້ານ ອາ ມາ ຍາ ຈ ຜູ້ ຈົກ ແອວ ພັບ ເຈົ້າ ເສີນຸ ນັ້ນ ເພິ່ວ ທ່ານ ຈ້ານ ແດນ ສຈັວ. ທ່ານ ມາ ຂ ເອ ລອນ ເຈົ້າ ເສີນຸ ພັບ ອ່ານ ທຸ່ ຈັ ຈາ ນ, ອ່ານ ທຸ່ ຈັ ຈາ ນ ດັ ມອນ ຈ້າວ ໃຫ້ ທ່ານ ໄຈເລີໂນ ຈີ່ ມາ ເອ ລອນ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈົວ. 39 ທ່ານ ນີ ທ ເດັ ມ ແຕ່ ທ່ອນ ຈັດ ມາ ຫາ ເຈົ້າ ເສີນຸ ເຊ ຫາ ບ ດັ ນ ນັ້ນ ດັ ມາ ທ່ານ ຈັດ ເອ ລອ ຈຸ່ ບ ຫອມ ແຊ່ ນີ້ ມາ ມີ ຈັ ບ ຈົມ ທ່ອ ອາ ໄຈ ເອ ພັ ທ ຈ້າວ ຂາ ມ ຂັ ບ ຫ້າ ທ່ານ. 40 ມ່ ເອ ລອ ລອນ ເຈົ້າ ເສີນຸ ໄຈ ບ ແຈ້ວ ເອ ລາ ເອ ລາ ຈັ ຈ ຈ້ານ, ເຊ່ ບ ຫອມ ພັ ນ ດອ ຈ ລອນ ທ່ອ ຈ ທັດ ຈອ ບ ສຈັວ. 41 ຈ່ອນ ເອ ລາ ຈຸ່ ບ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈົວ ນັ້ນ ມີ ຂ ຈົນ, ທ ຈົບ ຂ ຈົນ ນັ້ນ ມີ ຊີດ່ານ ລ ທຸ່ ບ ໄພ່ ເນົາ ເພິ່ ມັນ ລອນ ຜູ້ ໃດ ຂ ທ ເທ. 42 ຈ້ອນ ວ່າ ມັນ ນັ້ນ ເຈັ ນ ມີ ສຈັວ ຈຸ່ ນ ຈຸ່ ນ ມີ ດັ ເນົາ ເສັດ ຈັ ທ ແທ່ ຈ້ອນ ວ່າ ຊີດ່ານ ນັ້ນ ຈຸ່ ຈີ ເອ ລາ ຈີ່ ມັນ ລອນ ຈົວ ຈ່ອນ ນັ້ນ.

# ວາຈ 20

## ເຈົ້າ ເສີນຸ ດັ ນ ເຈັ ນ ສ

1 ມີ ຊີ ລ ທັ ນ ເຊ ທຸ່ ບ ມັດ ຈຸ່ ນ ມາ ມີ ອາ ຈົນ ມັ ທ ດາ ຈາ ຈັດ ມາ ທອດ ຊີດ່ານ ມາ ບ ເຫັນ ທ່ອນ ດ່ານ ທ ຜ ຈົກ ທຸ່ ຊີ ນັ້ນ ອອກ ຂ ແຈ້ວ. 2 ມາ ຈີ່ ບ ແຈ ນ ຈົວ ຫາ ທ່ານ ນີ ລໂນ ເສີ ນ ແທ່ ຈ່າ ມ ໃ ຈຸ່ ອັ ນ ຜູ້ ເຈົ້າ ເສີນຸ ພັ ທ ແພ ບ ນັ້ນ ເວົ້າ ທັ ຈ ເອ ລາ ວ່າ ເອ ລາ ຈັດ ເອ ລອ ລອນ ເຈົ້າ ພັ ທ ອອກ ຂ ຊີດ່ານ ແຈ້ວ ລຸ ມ ເອ ລາ ເນົາ ທັ ຈ ວ່າ ເອ ລາ ເອ ລາ ຈົວ ຈົວ ທາ ບ ໃດ. 3 ທ່ານ ເສີ ນ ແທ່ ຈ່າ ມ ໃ ຈຸ່ ອັ ນ ນັ້ນ ຈີ່ ບ ເອ ລາ ທ ຜ ຈົວ ທ່າ ຊີດ່ານ. 4 ເອ ລາ ເທັ ບ ຂອ ບ ເອ ລາ ທ ຜ ແຈ ນ ຈົວ ຈ່າ ມ ໃ ຈຸ່ ອັ ນ ນັ້ນ ແຈ ນ ວ ນັ້ນ ຈີ່ ມາ ທອດ ຊີດ່ານ ທ່ອນ ທ່ານ ເສີ ນ. 5 ມ່ ທ່ານ ທີ່ ມ ໄຈ ບ ເຈັ ບ ເຫັນ ທັ ດັ ຈ້ານ ທອ ບ ຈຸ່ ເນົາ ຈັດ ເນົາ ຈົວ ທາ ບ ທ ຈົບ. 6 ທ່ານ ນີ ລໂນ ເສີ ນ ມາ ທ່ອ ຈ ທຸ່ ບ ນັ້ນ ດັ ມາ ທອດ ແຈ້ວ ເນົາ ຈົວ ທ ຈົບ ຊີດ່ານ ເຫັນ ທັ ດັ ຈ້ານ ທອ ບ ຈຸ່. 7 ດັ ຈົກ ທ ຈ ທ່ານ ເຈົ້າ ເນົາ ຈັດ ທອ ບ ຈຸ່ ທ່ອ ຈ ດັ ນັ້ນ ຫາ ທ ຈົວ ຈົວ. 8 ຈ່າ ມ ໃ ຈຸ່ ອັ ນ ມາ ທ່ອນ ນັ້ນ ດັ ເນົາ ຈົວ ເຫັນ ແຈ້ວ ດັ ເຊ່. 9 ເພິ່ວ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈົວ ເອ ລາ ທຸ່ ບ ເນົາ ເພິ່ ເນົາ ໄພ່ ທ ໃ ນ ໃ ຈ ຈວ ມ ຈາ ບ ພັ ທ ແທ່ ມ ຈົວ ວ່າ ທ່ານ ເຈົ້າ ຈັ ດ ນ ເຈັ ນ ສ ເອ ລາ. 10 ແຈ້ວ ຈ່າ ມ ໃ ຈຸ່ ເທັ ບ ຂອ ບ ດັ ດັ ນ ມ່ ເອ ນ.

## ເຈົ້າ ເສີນຸ ໃຫ້ ມາ ມາ ຈັ ອາ ມັ ທ ດາ ເຫັນ

11 ມາ ມາ ຈັ ອາ ຈັ ນ ຈົກ ຈຸ່ ທາ ບ ດອກ ຊີດ່ານ ເຊ ມາ ບ ຈົກ ຈຸ່ ນັ້ນ ຈັດ ແຈ ຈົວ ທາ ບ ຊີດ່ານ. 12



# ໄຈໜ້ 20

ນ້ອງໂຕ້ ທັນເຈົ້າ ຈອມຊື່ ເຈິນຟ້າແຈ້ວ ຫາກ ວ່າ ທ່ານ ໂຍ ມາວົງ ວ່າ, ວ່າ ຫາກ ນ້ອງເຈົ້າທັນ  
ທອງແທລ ເຫຼັກພັບ ດ່າ ມີ, ເຈົ້າໂຕ້ ເອາ ມີ ທັດທອງ ແທລ ເຫຼັກ ນັ້ນ ແທ້ ເຈົ້າໂຕ້ ເອາ ມີ ທັດ ຂ້າບ  
ທ່ານເຈົ້າແຈ້ວ ນ້ອງ ຈື່ ເຈົ້າ ເຮົາ.

26 ຍຸນ ຫຼັກ ນັ້ນ ແລດ ມີ ແດນ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ທ່ານເຈົ້າ ໂຕ້ ຈື່ ພ້ອມ ພ້າຫັນ ຫາກ ທັນ ພັນ ນັ້ນ ໃພ່  
ທ່ານ ໂຍ ມາ ຈື່ ຈື່ ທ່ອງ ເຂາ, ຈົກ ທຸ ທັນ ໂຕ້ ຫາກ ວ່າ ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ເຂົາ ໂຕ້ ໂຕ້ ຈື່ ຈື່ ທຸກ ເຂາ  
ແຈ້ວ ໂຕ້ ວ່າ ສວມ ທັບ ອານ ໃຫ້ ຈື່ ທັນ ພັບ ທ່ານ. 27 ແຈ້ວ ທ່ານເຈົ້າ ໂຕ້ ທັນ ທ່ານ ໂຍ ມາ ວ່າ, ໃຫ້  
ເອາ ມີ ທ່ານ ມາ ຍຸ ເບັບ ດ່າ ມີ ເພາ, ເອາ ມີ ມາ ຈື່ ຂ້າບ ເພາ ທ່ານ ທັບ ໃຫ້ ເຮົາ. 28 ທ່ານ ໂຍ ມາ  
ຊາສ ສວມ ວ່າ ເຈົ້າ ຈອມຊື່ ເຈິນຟ້າ ຈື່ ນ້ອງ, ເຈົ້າ ຟ້າ ຈື່ ນ້ອງ. 29 ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ໂຕ້ ທັນ ທ່ານ ໂຍ ມາ  
ວ່າ, ທ່ານ ໂຕ້ ທັນ ເພາ ຈື່ ເຮົາ ແມ່ນ ເຈົ້າ? ຈື່ ເຈົ້າ ທັນ ເພາ ຫາກ ເຮົາ ຈື່ ມີ ສວມ ມ່າ ເມັດ. 30  
ທາບ ນ, ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ໂຕ້ ເສີນ ວັກ ຫາກ ງານ ແນວ ອັນ ທຸກ ເທ ທັ ພ້າ ພັບ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ວັກ ນັ້ນ ເຈົ້າ ໂຕ້  
ແທ້ ໂຕ້ ພັບ ພັບ ຂໍ ນີ້. 31 ໂຕ້ ແທ້ ພັບ ວັກ ນີ້ ໂຕ້ ເຮົາ ວ່າ ພັບ ທ່ານ ຈື່ ໂຕ້ ເຮົາ ວ່າ ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ເຈິນຟ້າ  
ເຈົ້າ ຈາ ຈັດ ຍຸ ຊາສ ເຈົ້າ ຟ້າ ເມັດ ເຮົາ ແຈ້ວ ທ່ານ ຈື່ ມີ ຈື່ ເຈິນຟ້າ ພັບ ຈື່ ທ່ານ ເຈົ້າ.

# ວາຈ 21

## ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ໃຫ້ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ເຈິນຟ້າ ພັບ

1 ຫຼັກ ມາ ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ໃຫ້ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ເທັດ ໃພ່ ພັບ ພັບ ຫຼັກ ທີ ເຈິນຟ້າ, ທ່ານ ເຈົ້າ ໃຫ້ ເຂາ ເທັດ ເທັດ ນີ້.  
2 ເຂາ ຈື່ ທ່ອງ ທັນ ມີ ທ່ານ ນັ ເມັດ ເຈິນຟ້າ, ທ່ານ ໂຍ ມາ ແທນ ວ່າ ມາ ແທນ, ທ່ານ ມາ ທຸກ ທ່ານ ອັນ ໂຕ  
ຈົນ ທາ ດ່າ ທັ ງົກ ເຈິນຟ້າ ເທັບ ຂອບ ເຈິນຟ້າ ຍຸ ຊາສ ທ່ານ ເທັດ ເຈິນຟ້າ, ແທ້ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ທ່ານ ເຈົ້າ ຂອບ ຫ  
ຊື່ ຈື່ ທັນ. 3 ທ່ານ ນັ ເມັດ ເຈິນຟ້າ ຈອກ ເຂາ ວ່າ ນ້ອງ ຈື່ ໂຕ້ ທຸກ ຈົ ເຂາ ໂຕ້ ວ່າ ພັບ ນ້ອງ ຈື່ ໂຕ້ ທ່ອງ  
ທ່ານ ແຈ້ວ ເຂາ ເອາ ທັນ ໂຍ ເພາ ໂຕ້ ດັນ ນັ້ນ ເຂາ ເຈົ້າ ໂຕ້ ຈົ ຂັກ ທ. 4 ເຮົາ ຟ້າ ຈື່ ທ່ານ ເຈົ້າ ເສີນຊື່ ມາ  
ຈື່ ຈື່ ທັນ ໂຍ ທາ ພັບ ວ່າ ມາ ໃຊ້ ເຈົ້າ ທັນ ທັນ ວ່າ ແມ່ນ ເຈົ້າ ເສີນຊື່. 5 ທ່ານ ເຈົ້າ ຊາ ມາ ເຂາ ວ່າ ຍຸ ທອນ ພັບ  
ຍຸ ເຈົ້າ ມີ ເຮົາ ທັນ ອ່າ? ເຂາ ຊາສ ສວມ ທອນ ວ່າ ເຈົ້າ ມີ. 6 ທ່ານ ເຈົ້າ ໂຕ້ ທັນ ເຂາ ວ່າ ໃຫ້ ດ່າ ບາ ແທ  
ໂຍ ທາບ ດ່າ ບາ ແທ ແຈ້ວ ຫາກ ຈື່ ໂຕ້ ໂຕ້ ເຂາ ຈື່ ດ່າ ບາ ແທ ໂຍ ໂຕ້ ໂຕ້ ທຸກ ຈື່ ງົກ ທາ ທັນ ເຈົ້າ ນັ້ນ.

7 ວ່າ ມາ ໃຊ້ ຈື່ ທ່ານ ເຈົ້າ ທັນ ນັ້ນ ໂຕ້ ຈອກ ທ່ານ ເຈິນຟ້າ ວ່າ ນັ້ນ ແມ່ນ ເຈົ້າ ຈອມຊື່ ເຈິນຟ້າ. ເມັດ  
ທ່ານ ເຈິນຟ້າ ນັ ເມັດ ໂຕ້ ທັນ ວ່າ ເຈົ້າ ຈອມຊື່ ເຈິນຟ້າ ຈື່ ເອາ ເຂົາ ມາ ພັບ ເຮົາ ວ່າ ເຈິນຟ້າ ຈື່ ແຈ້ວ ແທນ

# សៀវភៅ ២១

៤៦ នេះ ៨ រ៉ូម ១៥ ៥ អ្នកដទៃ ដឹង តែ ខ្លួនឯង មិន ដឹង ទេ ថា ពួក គេ ជិត ឆាប់ រលាយ ជា អ្វី ឬ ទេ ។ ៩ រ៉ូម ១៦ ១៥ ១៦ ១៧ ១៨ ១៩ ២០ ២១ ២២ ២៣ ២៤ ២៥ ២៦ ២៧ ២៨ ២៩ ៣០ ៣១ ៣២ ៣៣ ៣៤ ៣៥ ៣៦ ៣៧ ៣៨ ៣៩ ៤០ ៤១ ៤២ ៤៣ ៤៤ ៤៥ ៤៦ ៤៧ ៤៨ ៤៩ ៥០ ៥១ ៥២ ៥៣ ៥៤ ៥៥ ៥៦ ៥៧ ៥៨ ៥៩ ៦០ ៦១ ៦២ ៦៣ ៦៤ ៦៥ ៦៦ ៦៧ ៦៨ ៦៩ ៧០ ៧១ ៧២ ៧៣ ៧៤ ៧៥ ៧៦ ៧៧ ៧៨ ៧៩ ៨០ ៨១ ៨២ ៨៣ ៨៤ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩ ១០០ ។

១១ រ៉ូម ១៦ ១៥ ១៦ ១៧ ១៨ ១៩ ២០ ២១ ២២ ២៣ ២៤ ២៥ ២៦ ២៧ ២៨ ២៩ ៣០ ៣១ ៣២ ៣៣ ៣៤ ៣៥ ៣៦ ៣៧ ៣៨ ៣៩ ៤០ ៤១ ៤២ ៤៣ ៤៤ ៤៥ ៤៦ ៤៧ ៤៨ ៤៩ ៥០ ៥១ ៥២ ៥៣ ៥៤ ៥៥ ៥៦ ៥៧ ៥៨ ៥៩ ៦០ ៦១ ៦២ ៦៣ ៦៤ ៦៥ ៦៦ ៦៧ ៦៨ ៦៩ ៧០ ៧១ ៧២ ៧៣ ៧៤ ៧៥ ៧៦ ៧៧ ៧៨ ៧៩ ៨០ ៨១ ៨២ ៨៣ ៨៤ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩ ១០០ ។

## រ៉ូម ១៦ ១៥ ១៦ ១៧ ១៨ ១៩ ២០ ២១ ២២ ២៣ ២៤ ២៥ ២៦ ២៧ ២៨ ២៩ ៣០ ៣១ ៣២ ៣៣ ៣៤ ៣៥ ៣៦ ៣៧ ៣៨ ៣៩ ៤០ ៤១ ៤២ ៤៣ ៤៤ ៤៥ ៤៦ ៤៧ ៤៨ ៤៩ ៥០ ៥១ ៥២ ៥៣ ៥៤ ៥៥ ៥៦ ៥៧ ៥៨ ៥៩ ៦០ ៦១ ៦២ ៦៣ ៦៤ ៦៥ ៦៦ ៦៧ ៦៨ ៦៩ ៧០ ៧១ ៧២ ៧៣ ៧៤ ៧៥ ៧៦ ៧៧ ៧៨ ៧៩ ៨០ ៨១ ៨២ ៨៣ ៨៤ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩ ១០០

១៥ រ៉ូម ១៦ ១៥ ១៦ ១៧ ១៨ ១៩ ២០ ២១ ២២ ២៣ ២៤ ២៥ ២៦ ២៧ ២៨ ២៩ ៣០ ៣១ ៣២ ៣៣ ៣៤ ៣៥ ៣៦ ៣៧ ៣៨ ៣៩ ៤០ ៤១ ៤២ ៤៣ ៤៤ ៤៥ ៤៦ ៤៧ ៤៨ ៤៩ ៥០ ៥១ ៥២ ៥៣ ៥៤ ៥៥ ៥៦ ៥៧ ៥៨ ៥៩ ៦០ ៦១ ៦២ ៦៣ ៦៤ ៦៥ ៦៦ ៦៧ ៦៨ ៦៩ ៧០ ៧១ ៧២ ៧៣ ៧៤ ៧៥ ៧៦ ៧៧ ៧៨ ៧៩ ៨០ ៨១ ៨២ ៨៣ ៨៤ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩ ១០០ ។

## រ៉ូម ១៦ ១៥ ១៦ ១៧ ១៨ ១៩ ២០ ២១ ២២ ២៣ ២៤ ២៥ ២៦ ២៧ ២៨ ២៩ ៣០ ៣១ ៣២ ៣៣ ៣៤ ៣៥ ៣៦ ៣៧ ៣៨ ៣៩ ៤០ ៤១ ៤២ ៤៣ ៤៤ ៤៥ ៤៦ ៤៧ ៤៨ ៤៩ ៥០ ៥១ ៥២ ៥៣ ៥៤ ៥៥ ៥៦ ៥៧ ៥៨ ៥៩ ៦០ ៦១ ៦២ ៦៣ ៦៤ ៦៥ ៦៦ ៦៧ ៦៨ ៦៩ ៧០ ៧១ ៧២ ៧៣ ៧៤ ៧៥ ៧៦ ៧៧ ៧៨ ៧៩ ៨០ ៨១ ៨២ ៨៣ ៨៤ ៨៥ ៨៦ ៨៧ ៨៨ ៨៩ ៩០ ៩១ ៩២ ៩៣ ៩៤ ៩៥ ៩៦ ៩៧ ៩៨ ៩៩ ១០០

